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Acta de la sessió del Consell del Districte 

Centre. 07 d’octubre de 2014 

 

Lloc de celebració : Centre Cultural del Casino  Hora d’inici:  19:30 h  

Data:  07 d’octubre de 2014    Hora d’acabament : 20:45 h 

Núm:  3/14 

 

Ordre del dia 

 

1. Aprovació de l’acta anterior  

2. Evolució de les actuacions acordades pel districte per al 2014 

3. Torn obert de paraules 

 

Assistents 

 

REGIDOR Àuria Caus Rovira 
PRESIDENT MESA Josep Mª Sala Rovira 
Amics Capella de Música de la Seu Carme Alarcón Crespo 
Agrupació Astronòmica de Manresa Josep Griera Cors 
Grup Sardanista Dintre el Bosc Isidre Sala Pascual 
Orfeó Manresà Antoni Fernández Ayuso 
Fundació Cultura i Teatre Josep M. Soler Bonet 
Església Evangèlica Baptista Josep Barceló Valls 
Agrupació Cultural del Bages Paulí Gros Esteve 

Associació Gam Lilium (grup suport a la dona 
maltractada) Concepció Almarcha Villena 
Coordinadora de Jubilats Josep Fontanet Torrentallè 
Ass. Gent Gran "Viure i Conviure" Sussi Garcia Soldevila 
Associació Misteriosa Llum Toni Fornells 
Casal Familiar Recreatiu Efrèn Planes genè 

ass espanyola contra el càncer. Junta local de 
Manresa Rosa Mª Salvador Gili 
PSC M. Jesús Pérez Alonso 
Ciutadà 3 Coloma Alcañiz Ribas 
Ciutadà 4 Carme Clusellas Melé 
ciutadana 15 Antònia Ma. Gorgas Bargay 
funcionaria Montserrat Gibert 
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Excusats 

 

AAVV Vic-Remei Leandre Lladó Font 
Agrup. Manresana de Boletaires "El Rovelló"  Filomena Isanta Serra 
AEiG Cardenal Lluch Montserrat Selga Basomba  
Club de Jubilats Escodines de l'AAVV Agustí Perramon Prunes 
MEANDRE Jaume Torras Torra 
CIU Magda Marcè Siñol 

ciutadana 13 Rosa Ma. Masachs Playà 
 

Absents 

 

AAVV Barri Antic (no han formalitzat el tràmit) Anna Martínez 

AAVV Escodines 
M. Carme Carrió 
Salabarnada 

AAVV Passeig i Rodalies (no han formalitzat el 
tràmit) Carme Prunés 
Fundació Orfeó Manresà Lluis Piqué Sancho 
Geganters de Manresa Fco José Sorroche Gomera 
Asoc. Cultural OODUA de Espanya Benedict Folaranmi Oyesola 
Asoc. Viudes de Manresa i Comarca Ma. Roser Guitart Ferrer 
Cercle Artístic de Manresa Eduard de Pobes Cots 
Centre Excursionista Comarca del Bages Pau Pintado Boixados 
AMPA Escola Pare Algué Amalia Antunez Rodríguez 
Frak Manresa Club de Ball Esportiu Joana Subirana Arnau 
Asociación Deportiva, social y cultural Kamal Oulad Hmidou 
Casa Social del sord de Manresa i Comarques declarada 
d'utilitat pública Manuel Rodríguez Asensio 

Comunidad islámica de manresa-Mosaab ibn 
Omaïr Ahmed Akhazzan 
Creu Roja a Manresa Ferran Sarrió Hernández 
FAVM Lluís Coll Puig 
ass. L'Olivera Imma Serra 
ERC Ferran Rofín Sanglas 
CUP Maite Martinez Gàrriz 
PP  Montserrat Masachs Riu 
PXC Sebastià Llort Prat 
Ciutadà 1 Josefa Oromi Baraldés 
Ciutadà 2 Estanislau Nadeu Rin  

Ciutadà 5 Joan Cals Torres  

Ciutadà 6 Josep Badia Sala  

Ciutadà 7 Carles Esclusa Espinalt 

Ciutadà 8 Albert Gómez Pardo       

Ciutadà 9 Lluís Guerrero Sala      

Ciutadà 10 Gonçal Mazcuñan Boix     

Ciutadà 11 
Anna M. Rotllan 
Verdaguer        
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ciutadà 12 Anjo Valentí Moll 

ciutadana 14 Marce Pla Agullo 

 

 

Intervencions / comentaris 

 

El president de la Mesa , Sr. Sala, dóna la benvinguda als assistents i passa a desgranar 

l’ordre del dia previst: 

 

1) Aprovació de l’acta anterior 

El Regidor Sala  demana si hi ha alguna esmena a fer a les dues darreres actes. S’aprova per 

unanimitat. 

 

2)  Evolució de les actuacions acordades pel distri cte per al 2014 

La regidora Caus  passa a exposar l’estat de les diferents actuacions: 

 

� Instal·lació d’una cartellera cilíndrica 

Possible ubicació: zona Divina Pastora 

Es comenta que es podria col·locar a la zona de la Divina Pastora o de l’Oms i de Prat 

� Millora dels passos de vianants zona c/ Bilbao 

Repintat de passos,pintura aparcaments motos,zones per no estacionar vehicles, pas de 

vianants que travessa plaça Sant Jordi 

� Millora dels passos de vianants zona C/ Indústria 

Es pintarà aparcament de motos abans del pas de vianants del c/ St Antoni Mª Claret 

• Barana al c. Del Bisbe  

• Millora graons Pl. Fius i Palà 

Treure els llums trencats i posar peces de paviment 

• Il·luminació escultura Amat i Piniella  

• Tanca perimetral jocs infantils Ramon Estrada 

• Millora enllaç c/ Sta Maria amb Pl. Montserrat  

Substitució de les peces actuals per peces més llargues per evitar el pendent 

• Millora accessibilitat Crist Rei – Guimerà  

Refer 2 rebaixos davant escultura Pere III i repintat dels passos de vianants 

• Millora seguretat vianants cruïlla Passeig Pere III  – 1er de Maig 

Urbanització de la Pl. Simeó Selga i col.locació d’un pas elevat 
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• Col·locació de baranes a la Baixada dels Jueus (par t intermitja) 

• Senyalització amb pintura reflectant i antilliscant  els graons de la Baixada dels 

Drets 

 

3) Torn obert de paraules 

El regidor Sala dona una informació al plenari i és que a finals d’any – principis de gener es 

faran obres al C/ Joc de la Pilota  aprofitant que Aigües de Manresa han de fer-hi obres. 

També informa que a finals d’any també s’iniciarà l’enderroc de la Pista Castell. 

Finalment també explica que la urbanització d ela Plaça Simeó Selga és probable que estigui 

acabada a finals de març de 2015. 

 

El Sr. Antoni Fernandez demana si s’ha tingut en compte el procés participatiu que es va fer 

fa uns anys per dissenyar aquesta plaça. També demana si s’aprofitarà l’espai que quedi de la 

Pista Castell per fer-hi una zona de joc per nens més grandets. 

El regidor Sala  comenta que no hi ha previst res. Un cop s’enderroqui, Aigües de Manresa han 

d’entrar a endreçar i sanejar la recollida d’aigües del terreny. Després l’ajuntament, un cop 

resolt el tema de l’aigua, hi intervindrà. 

 

La Sra. Carme Alarcón  demana si es farà alguna actuació a la Baixada del Pòpul. 

El regidor Sala  comenta que es demanarà al regidor Serracanta 

 

La Sra. Antònia Mª Gorgues  comenta que el pi-pi can de la zona de l’escola Bages està molt 

brut. 

El regidor Sala  comenta que l’ajuntament es gasta 3’5 milion d’euros l’any en neteja. Si la gent 

fos més cívica no costaria tants diners. També comenta que el civisme é u n tema individual i 

familiar i que poca cosa es resoldrà amb multes. 

 

El Sr. Paulí Gros  demana que es podrien publicar les multes que es posen 

La regidora Caus  comenta que al web de l’ajuntament hi ha el mapa de l’incivisme de la ciutat 

que s’ha realitzat a partir de els multes i sancions que s’han posat. 

 

La Sra. Sussi Garcia  comenta que les escales que van del Passeig al C/ Circumval·lació s’ha 

notat que es netegen i que hi ha més llum. 

 

El Sr. Antoni Fernandez  demana si el departament de Salut controla les botigues tancades. 

Comenta que al C/ St Miquel (des del Forn Motlló fins a la Maite) fa molta pudor. 

El regidor Sala  comenta que es passarà l’avís a sanitat per que vagin a mirar-ho. 
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El Sr. Antoni Fernandez  comenta que cal solucionar el pas de vehicles i la disposició de les 

terrasses al carrer Casanovas. També demana que s’avisi a les botigues de que no treguin 

cartrons en diumenge. Finalment explica que hi ha llocs d ela ciutat on hi ha cartells municipals 

que no hi podrien ser i demana que es controli a l’empresa que contracta l’ajuntament. 

 

El Sr. Josep Barceló  comenta que al c/ Pujada del Castell amb el C/ Circumval·lació el vial 

presenta problemes: al costat de la vorera queda un calaix on les rodes dels cotxes queden 

encallades degut a que l’asfalt no arriba fins a tocar la vorera. Demana que s’arregli. 

 

La Sra. Concepció Almarcha  comenta que a la parada de bus del C/ Francesc Moragues hi 

ha unes tanques municipals i ja fa 2 anys que hi són. 

 

La Sra. carme Clusellas  comenta que la vorera dreta del túnel del C/ Indústria està malmesa i 

no passen els cotxets quan han d’anar al CAP. 

 

La Sra. Antonia Mª Gorgues  comenta que la zona de la Capella del Rapte fins al Museu està 

en molt mal estat. 

El Regidor Sala  explica que a principis de l’any vinent s’enderrocarà la Sala Ciutat i es farà el 

sanejament de la zona del Rapte i que, en un futur, també es refarà la Baixada dels Drets. 

 

La Sra. Carme Alcañiz  comenta que els passos de vianants són perillosos ja que els cotxes no 

paren 

 

El Sr. Antoni Fernandez  comenta que a la baixada de l’Era Esquerra, el semàfor es roba 

situat just a la cantonada amb el C/ Pompeu Fabra i la vorera queda inutilitzada pel pas d’una 

cadira de rodes o un cotxet. Demana que es mogui el semàfor. 

 

 

 

 

S’acaba la sessió a les 20’45 hores. 

 


